
 

 
Referat af ES ledergruppemøde – torsdag den 16. august, 2018, på Scandic 
 
Deltagere: Børge Lindberg (BLI), Ove Andersen (OA), Peter Koch (PK), Kim Olesen (KO), Gert F. Pedersen 
(GFP), Petar Popovski (PP), Preben Mogensen (PM), Gitte Lynge (GL), Reza Tadayoni (RT), Thomas Bak (TBA), 
 
Lene Horn, Torben Larsen og Susanne Nørrevang  deltog under punktet vedr. Forskningsevaluering.  

Claus Vestergaard og Susan K. Kristensen deltog under punktet vedr. bygningsrenovering.  
 

Referent: Charlotte S. Pedersen (CSP)  

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Denne blev godkendt.  
 

 
2. Workshop om Forskningsevaluering faciliteret af Lene Horn og Torben Larsen  

Program specifikt for denne del er vedlagt sammen med forskningsevalueringer fra CS og Create som 
inspiration 
 
De første to timer af LG‐mødet blev brugt på workshop vedr. den kommende forskningsevaluering. 
Workshoppens formål var, i fællesskab, at få defineret, hvad en sådan skal indeholde, længde og form, 
samt udarbejde og aftale en tidsplan for arbejdet. Efter mødet skal der af BLi og Torben Larsen 
udpeges en professor blandt instituttets medarbejdere til at lede arbejdet med evalueringen.  
 

 
3. Visioner for laboratorie‐ og bygningsrenoveringen 

BLi m.fl har haft første opstartsmøde med BYGST, som har efterlyst en vision for renoveringen og han 
har derfor sammenfattet en vision på baggrund af input fra de 4 sektioner på FRB7.  
 
Der bliver i visionen nævnt, at vi kan reducere seminarrummene til 25% af det nuværende antal med 
baggrund i bl.a. Digital PBL og at der i nærmeste fremtid også kommer en digital skemalægning, som 
med sin effektivisering støtter op om en reduktion. Instituttet vil gerne bruge de evt. overskydende 
lokaler til et godt studiemiljø for de studerende. Der var opbakning fra LG til forslaget.  
 
LG diskuterede det øvrige dokument og resultatet indarbejdes i det oplæg, som gives til BYGST, 
Totalrådgiver og arbejdsgrupperne.  
 

4. Forslag til æresdoktorer fra ES jf. mail af 22/6 – bilag 
Der blev på mødet ikke tid til andet end at sætte en intern deadline for forslag til CSP den 5/9.  

 
5. Meddelelser (BLI) 

a: Ledermøde med Dekanen den 15/8 

 Budgettet er endnu ikke færdigt, men der er dog lavet en foreløbig beregning. Det ser positivt ud 
for ES.  

 

 Dekanen har overvejet at inddrage institutternes formuer. Pengene kunne evt. bruges på 
medfinansiering, som tidligere er betalt af fakultet. Forslaget blev ikke vel modtaget på 
ledermødet på TECH og bliver genovervejet.   

 



 

 Studenteroptag; Der er opbakning fra hele TECH – også økonomisk – til at øge studenteroptaget 
på ES. Dette er meget positivt og forpligtiger til endnu en seriøs indsats for at få flere studerende. 
OA fik til opgave som ny studieleder på ES at indkalde undervisningsudvalget og ledergruppen 
snarest til møde vedr. studenteroptag og forslag til løsninger på problemstillingen.   

 
b: Ledermøde med Rektor 

 BLI havde ikke konkrete konklusioner fra mødet.  
 

c: Den nye administrative struktur, fase 4 

 BLi informerede kort, at instituttet er blevet bedt om at melde tilbage, om man mener at man har 
den rette kompetenceprofil blandt A‐TAP til at dække de opgaver, der med den nye struktur nu er 
placeret på niveau 3. ES melder positivt tilbage på denne forespørgsel.  

 
6. Bordet rundt og evt.  

Information samt ledelsesmæssige udfordringer – eller løsninger – til fælles diskussion. 
 

Intet til dette punkt.  
 
Referatet er godkendt.  


